
 

 

Referat fra årsmøte 2014 i Lillesand Seilforening 

 

Tid og sted: Hotell Norge, 16.02.2015 klokken 18.00 

 

Oppmøte: Anders Andre Andersen, Ove Bessessen, Even Aaby Larsen, Hilde Blekastad, Lise 

Walker, Peter Walker, Arne Corneliussen, Roy Baardsen, Gabriel Knutsen, Margit 

Realfsen, Jon Blekastad, Erik Brantzeg, Kåre Jan Myrene, Thor Bylund, Birger 

Ariansen, Gunnar Frigstad, Wanda Longnes, Johan Bostrøm, Svein Ove Gauslaa, 

Alexander Mc Combie 
 

# Sak 

1 Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent 

2 Ove Bessessen ble valgt til dirigent for årsmøtet 

Wanda Longnes ble valgt til referent for årsmøtet 

2 Årsmelding 

Årsmeldingen ble gjennomlest av formannen. Lise Walker og formannen leste opp 

henholdsvis rapportene for jollegruppa og Tur og Hav. Årsmeldingen fra huskomiteen ble 

lest opp av formannen. Årsmelding ble godkjent. 

3 Regnskap 

Regnskap ble gjennomgått av formannen og godkjent av årsmøtet, 

4 Inkomne forslag og saker 

Det kom inn to forslag til saker for årsmøtet innen tidsfristen. 

1. Reviderte vedtekter ble vedtatt av årsmøtet 

2. Utvikling av seilbasen på Kokkenes ble presentert til slutt. 

5 Fastsette kontingent 

Styret foreslår å beholde kontingentene på samme nivå som 2014. 

Årsmøtet vedtok styrets forslag. 

6 Vedta budsjett 2013 

Styrets forslag til budsjett ble presentert. 

Årsmøtet vedtok styrets forslag. 



 

 

# Sak 

7 Valg 

Valgkomiteen har bestått av Atle Håkedal og Gunnar Frigstad. Valgkomittens forslag 

som følger ble klappet gjennom av årsmøtet.  

 Verv Periode 

Wanda Longnes Formann 2015 

Lise Walker Styremedlem 2014 – 2015 

Ove Bessessen Styremedlem 2015-2016 

Hilde Blekastad Styremedlem 2015-2016 

Gunnar Frigstad Styremedlem 2015-2016 

Steinar Sund  Styremedlem 2014 – 2015 

Bjørnar Christiansen Vara 2015 

Dave Talloen Vara 2015 

   

Øvrige utvalg og komiteer publiseres på websidene til foreningen. 

Atle Håkedal ble takket for en god jobb og premiert med et nytt år som leder av 

valgkomiteen, med seg i komiteen får han en representant fra jollegruppa som velges 

innen 1. mai. 

8 Utvikling av seilbasen 

Avslutningsvis presenterte «Komiteen for utvikling av seilbasen» v/Thor Bylund 

spillemiddelsøknaden og planene for klubbhuset på Kokkenes. 

 

Årsmøtet gav komiteen og styret fullmakt til å fortsett prosjektet innenfor rammene av 

spillemiddelsøknaden.  

 

 

16.02.2015 

 

Wanda Longnes 

Referent  



 

 

 


